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Läsnä Suotula Annukka Puheenjohtaja  
 Matinolli Maarit 1. Varapuheenjohtaja  
 Partanen Marko 2. Varapuheenjohtaja  
 Heikkilä-Tuomaala Hannele Jäsen  
 Karppinen Ossi Jäsen  
 Mällinen Seija Jäsen  
 Patala Heikki Jäsen  
 Partanen Jari Jäsen  
 Rusila Tiia Jäsen saapui § 171 aikana 
 
Poissa Ylitalo Jussi 
 Myllyoja Emilia 
 
Muu Törmä Visa Kunnanvaltuuston 2. 

varapuheenjohtaja 
 

 Anttila Vesa Kunnanjohtaja  
 Kilpinen Jarno Talous- ja hallintojohtaja, 

pöytäkirjanpitäjä 
 

 Eskola Teija Henkilöstö- ja 
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 puheenjohtaja          pj § 180 pöytäkirjanpitäjä 
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  Tyrnävällä 3.10.2024 
 
 
 Seija Mällinen Ossi Karppinen 
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Kokouksen järjestäytyminen 
  
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 168  
   
  
Päätösehdotus Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus.  

 
Valitaan kaksi pöytäkirjantarkastajaa. 
 

Päätös Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  
 
Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Seija Mällinen ja Ossi Karppinen. 
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Esityslistan hyväksyminen 
  
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 169  
   
  
Päätösehdotus Hyväksytään kokoukselle esityslistan mukainen käsittelyjärjestys. 

 
Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin.  
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Otto-oikeusasiat 
  
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 170  
     
   
 Oheismateriaalina on jäljennökset päätöksistä viranhaltijoittain sekä muuta 

aineistoa ajankohtaisista asioista. 
 
Lautakuntien pöytäkirjat: Sivistyslautakunta    10.9.2024 
 
 
Viranhaltijapäätökset: Kunnanjohtajan päätökset 

 
Kiinteistönluovutusilmoitukset: 
 
Omakotitalotontin kauppakirjan hyväksymispäätökset: 

 
 Talous- ja hallintojohtajan päätökset: 

 
Henkilöstöhallinnon viranhaltijapäätökset: 
- 5.9.2024 § 7 / Henkilökohtaisen lisän myöntäminen 

 
 Teknisen johtajan päätökset: 
  
 Omakotitalotontin vuokrauspäätökset: 

 
Omakotitalotontin kauppakirjan hyväksymispäätökset: 
 

 
Päätösehdotus Toimielin merkitsee päätökset tiedoksi ja päättää, ettei se käytä päätöksiin 

kuntalain 92 §:n mukaista otto-oikeutta. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin.  
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Ajankohtaiset asiat 
  
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 171  
   

Kunnanjohtajan ajankohtaiskatsauksessa esitellään seuraavat asiat: 
 
- Talousarvio 2025 jatkotyöskentely 
- Valtuuston kyselytunnin kysymykset 
- Palveluliikenteen järjestäminen 
- Maakunnallisen liikennejärjestelmäsuunnitelman luonnoksen kommentit

    
Päätös Tiia Rusila saapui kokoukseen klo 18.07. 

 
Henkilöstö- ja hyvinvointijohtaja Teija Eskola oli läsnä kokouksessa klo 
18.53-19.16 ja esitteli asian Palveluliikenteen järjestäminen. 
 
Kehittämispäällikkö Janna Kumpula oli läsnä kokouksessa klo 19.20-19.28 
ja esitteli asian Maakunnallisen liikennejärjestelmäsuunnitelman 
luonnoksen kommentit. 
 
Esitellyt asiat merkittiin tiedoksi.  
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Palveluliikenteen järjestäminen 
 
Kunnanhallitus 09.09.2024 § 165  
  
 
 
Valmistelija Henkilöstö- ja hyvinvointijohtaja Teija Eskola, p. 050 514 8673 

 
Tyrnävän kunnan alueella on toiminut pääsääntöisesti ikäihmisille 
suunnattu palveluliikenne. Palveluliikenne on Tyrnävän kunnassa 
aiemmin ollut sosiaali- ja terveyspalvelujen alaista toimintaa, 
koska palveluliikenteeseen sisältyi sotekuljetuksia. Tästä syystä 
sopimus siirtyi hyvinvointialueelle, joka on toteuttanut sopimuksen 
mukaista palveluliikennettä Tyrnävällä. Sopimus päättyi 
31.7.2024 ja hyvinvointialue on ilmoittanut, että ei tule 
järjestämään palveluliikennettä jatkossa, koska se ei ole 
sotepalvelua.  
 
Palveluliikenne on täydentävää joukkoliikennettä, jonka tavoitteena on 
tarjota edullinen kyytipalvelu Tyrnävän kunnan alueella esimerkiksi 
liikkumisen apuvälineitä käyttäville henkilöille tai ikääntyneille, joilla on 
vaikeuksia liikkua.  
 
Viranhaltijapäätöksen 5.7.2024 §1 mukaisesti Tyrnävän kunta tarjoaa 
asiointikuljetuksia kutsuliikenteenä kokeiluluontoisesti ajalla 1.8.- 
30.9.2024. Palveluliikenne toimii kutsuliikenteenä kerran viikossa 
perjantaisin klo 9-14. Palveluliikenteellä pääsee asioimaan Tyrnävän 
keskustaan. Palveluliikenteen tuottaa Kaartax Ay. Sopimus on tehty 
määräajaksi 1.8.-30.9.2024. Sopimusta on mahdollista jatkaa enintään 
31.7.2025 saakka. Päätöksen mukaisesti kokeilun aikana arvioidaan 
palvelun jatkuminen. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Anttila Vesa 
 

Päätösehdotus Päätösehdotus annetaan kokouksessa. 
 

Päätös Henkilöstö- ja hyvinvointijohtaja Teija Eskola oli läsnä kokouksessa klo 
19.21-20.03 ja esitteli asian. 
 
Kunnanjohtajan kokouksessa antama päätösehdotus: asia palautetaan 
valmisteluun. 
 
Kunnanjohtajan kokouksessa antama päätösehdotus hyväksyttiin. 

 
 
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 172    
209/08.01.01.01/2024    
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Valmistelija Henkilöstö- ja hyvinvointijohtaja Teija Eskola, p. 050 514 8673 
 
Asian valmistelua on jatkettu selvittämällä palveluliikenteen järjestämisen 
vaihtoehtoja sekä kokoamalla käyttäjäpalautetta. Vanhus- ja 
vammaisneuvostoa on kuultu 25.9.2024. Palvelun järjestämisen 
vaihtoehdoista on laadittu ennakkovaikutusten arviointi. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Anttila Vesa 
 

Päätösehdotus Päätösehdotus annetaan kokouksessa. 
 

Päätös Kunnanjohtajan kokouksessa antama päätösehdotus: 
Kunnanhallitus päättää jatkaa nykyisen tasoista palveluliikennettä vuoden 
2024 loppuun saakka. Vuoden 2025 järjestämisen osalta päätös tehdään 
talousarvio 2025 käsittelyn yhteydessä. 
 
Kokouksessa annettu päätösehdotus hyväksyttiin. 
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Lausunto arviointikertomuksessa 2023 esitetyistä toimenpiteistä / Hallinto- ja kehittämisosasto 
  
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 173    
18/00.04.00/2024    
 
 
Valmistelija Talous- ja hallintojohtaja Jarno Kilpinen, p. 040 4868 300 

 
Tarkastuslautakunnan tehtävänä on kuntalain (410/2015) 122 §:n mukaan 
arvioida ovatko valtuuston asettamat toiminnalliset ja taloudelliset tavoitteet 
toteutuneet ja onko toiminta järjestetty tuloksellisella ja 
tarkoituksenmukaisella tavalla. Tarkastuslautakunnan arviointikertomus 
2023 on tuotu valtuustolle toimenpiteitä varten 10.6.2024 
 
Kunnanhallitus vastaa tarkastuslautakunnan arviointikertomuksessa 2023 
esittämiin asioihin seuraavasti: 
 
1. Konserniohjeen päivitys? 

 
Konserniohjeen päivitys tuodaan kunnanhallituksen käsittelyyn vuoden 
2024 aikana. 
 

2. Medianäkyvyyden kasvu ja tavoitteiden saavuttaminen?  
 
Medianäkyvyyttä on kehitetty johdonmukaisesti välillä 2021-2024 siten, 
että tiedotus- ja mediatyö on kumuloitunut toistuvaksi valtakunnalliseksi 
medianäkyvyydeksi laadukkaisiin kouluihimme liittyen, joka on 
kuntamme veto- ja pitovoiman kannalta keskeisimpiä 
vahvuusalueita/kilpailutekijöitä. 
 
Olemme systemaattisesti rakentaneet medianäkyvyyttä kuntamme 
lukutaitotyölle ja TAVOITA-mallille syksystä 2021 alkaen. Tämän 
ansiosta Pisa-tulosten saapuessa tiedottaminen pystyttiin linkittämään 
teemaan, jonka media tunsi jo vahvuusalueenamme. Pisa-
menestyksestä tiedottamisessa olennaista oli nostaa tuloksista 
Kuulammen vertailukohdaksi maailman kärkeä edustavan Singaporen 
tulokset. 
 
Medianäkyvyyden kehityskulku valtakunnalliseksi kouluteemaan 
liittyen: 
- Syksy 2021: Lukutaitohankkeet, perhelukemisen hanke 
(Rantalakeus, muuta mahdollista alueellista mediaa) 
- Kevät 2022: Lukuviikon tiedotus (Rantalakeus, muuta mahdollista 
alueellista mediaa) 
- Syksy 2022: TAVOITA-malli (Rantalakeus, muuta mahdollista 
alueellista mediaa) 
- Kevät 2023: TAVOITA-malli (Kaleva: Tyrnävä otti inkluusion 
haltuun, Turun Sanomat, maakuntalehtiä valtakunnallisesti),  
o Yle: Lukumielenosoitus valtakunnalliseksi 
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- Kevät 2024: Pisa-tulokset  
o HS Tyrnävällä: Tyrnävän Kuulammen koululle huikeita tuloksia 
matematiikassa, lukutaidossa ja luonnontieteissä 
o Kaleva: Tyrnävän Kuulammella osataan matematiikkaa kuin 
Japanissa. 
o Tyrnävällä kehitetty perhelukemisen tietokanta julkaistiin. 
- Syksy 2024:  
o Yle: Aleksis Salusjärven kolumni: ”Kuulammen koulu Tyrnävällä. 
Se on yksi koko maapallon parhaista kouluista” 
o Rantalakeus: ”Eduskunnan sivistyslautakunta vieraili tutustumassa 
Kuulammen kouluun ja TAVOITA-malliin” 
o valtionvarainministeri puhui eduskunnan täysistunnossa 
24.9.2024: ”Tyrnävän Kuulammen koulu on Suomen paras PISA-koulu” 
 
Lisäksi teemme luonnollisesti jatkuvaa mediatiedottamista muihin 
aiheisiin liittyen. 
 
Medianäkyvyys kehittyy siten, että mitä enemmän olemme 
valtakunnallisessa mediassa näkyvillä, sitä enemmän tulemme 
saamaan myös orgaanisesti mahdollisuuksia edustaa kouluteemaa 
julkisuudessa. Olemme saaneet rakennettua tämän teeman osalta 
hyvän position, joka täytyy pyrkiä hyödyntämään maksimaalisesti 
jokaisen mahdollisuuden tullen. Tämä kanavoituu koko kunnalle alati 
kasvavaksi medianäkyvyydeksi ja tunnettuudeksi, joka oikein 
hyödynnettynä tukee myös näkyvyyden rakentamista muille aiheille. 
 

3. Onko matkailuun panostaminen näkynyt kunnan matkailussa? 
 
Tyrnävän kunta on tehnyt Oulun Matkailu Oy:n kanssa matkailualueen 
yhteismarkkinoinnin ostopalvelusopimuksen vuoden 2022 lopulla. 
Sopimus sisältää yhteismarkkinoinnin eri kanavissa, matkailusivuston 
pohjolanrengastie.fi ylläpidon ja hakukoneoptimoinnin, matkailualueen 
sosiaalisen median ylläpidon, ja monia muita toimenpiteitä, josta 
matkailua ja verkoston kehittymistä edistävien tapahtumien 
järjestäminen on tuonut tyrnäväläisille toimijoille uusia mahdollisuuksia 
olla näkyvämmin mukana matkailu markkinoinnissa. Ja etenkin 
yritykset, joilla on ohjelmapalveluita ja majoituspalveluita saavat 
verkostosta merkittävää lisäarvoa. 
 
Koska kunnassa on vain yksi virallinen majoitusalan yritys, meidän ei 
ole mahdollista saada virallista tilastotietoa kunnan matkailusta, 
yöpymisten määrästä, jne. Tyrnävän Kehitys Oy:n käymät keskustelut 
matkailuyrittäjien kanssa kuitenkin osoittavat, että panostus on tuonut 
lisää asiakkuuksia ja kävijöitä. Lisäksi matkailun kehittämisen tuloksia 
voidaan tässä vaiheessa seurata pääasiassa kesäkampanjoidemme 
tavoittavuuden ja kustannustehokkuuden kautta: 
- Matkailukesä 2024: mainosta näytetty Oulun seudulla ja Tyrnävää 
ympäröivissä muissa alueen kunnissa yhteensä 131411 näyttökertaa, 
tavoittavuus 46321 henkilöä tarkasti matkailutarjontamme mukaisesti 
kohdennetussa asiakaskohderyhmässä. Kesän digitaalisen 
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matkailumainonnan kokonaisbudjetti 170 euroa, eli hinta per tavoitettu 
tarkkaan kohderyhmään kuuluva henkilö noin 0,004 euroa. 
- Lisäksi Tyrnävän kesäkauden tapahtumat, kohteet ja tarjonnan 
niputtava mainos kesällä 2024 Kalevan Kesä-Helmi ja Rantalakeuden 
Kesälehti. 
 
Lisäksi sopimuksemme Oulun Matkailun kanssa mahdollistaa, että 
näymme osana Pohjolan rengastien markkinointia ja seudun tarjontaa. 
Myös matkailualaan linkittyvät yrityksemme näkyvät ja hyötyvät 
Pohjolan rengastien verkostoista ja palvelupaketoinneista, esim. 
keväällä 2024 aloitettu seudullinen ohjelmapalveluyrittäjien verkosto. 
 
 

4. Oulu2026 -kulttuuripääkaupunkihankkeeseen liittyvät Tyrnävän kunnan 
hankkeiden eteneminen? 
 
Tyrnävän kunnan tavoitteena on toteuttaa Oulu2026 
kulttuuripääkaupunkivuoden ohjelmassa Perunagalleria 
hankekokonaisuus, jonka valmistelussa vuonna 2023 on tehty edelleen 
tiivistä yhteistyötä kulttuurisäätiön Oulu2026 organisaation ja sen 
alaisen Arctic Food Lab-hankkeen kanssa. 
 
Perunamarkkinoiden Tyrnävä-pihan Oulu2026 Arctic Food Lab -
lähiruokatori on edelleen kehittynyt ja tuo Perunamarkkinoille 
uudenlaista näkyvyyttä kaupunkiseudulla sekä monipuolistaa 
markkinoiden tarjontaa. Tyrnäväläisiä yrityksiä on AFL-verkostossa 
mukana 6 kpl.  
 
Syksyllä 2023 jätimme yhteisen hankehakemuksen Oulu 2026 
yhteistyössä JTF-hakuun, mutta hanke ei saanut myönteistä 
rahoituspäätöstä. Hankevalmistelua tehty yhdessä kulttuurisäätiön 
sekä muutamien muiden O2026 alueen kuntien kanssa. Tyrnävän 
osalta hankkeessa olisi toteutettu Perunagalleria hankkeen 
kokonaisuutena tuoden Tyrnävälle perunahalli- ja peltotaidetta sekä 
kansainvälinen konferenssi ja vieden näkyvyyttä Eurooppaan. 
Kielteisen rahoituspäätöksen jälkeen olemme tarkastelleet muita 
mahdollisia rahoituskanavia Perunagalleria hankkeen toteuttamiseksi 
ja Perunagalleriakokonaisuuden jakamista pienemmiksi 
osatoteutuksiksi eri rahoituslähteistä. 
 

5. Hinku hankkeen mukaisen päästövähennyksen eteneminen? 
 
Tyrnävällä toimiva Hinku-työryhmä kokoontuu toimenpiteiden ja 
tavoitteiden osalta 1-2 kertaa vuodessa. Suomen ympäristökeskus 
seuraa valtakunnallisesti hiilineutraaliustavoitteiden saavuttamista ja 
julkaisee aineistoa eri mittausperusteilla sivustolla hiilineutraalisuomi.fi. 
Tuoreimpien Hinku-kunta perusteisten laskemien mukaan Tyrnävän 
päästöt ovat vähentyneet 23 % vuoden 2007 tasosta tällä hetkellä 
tuoreimmilla saatavana olevilla vuoden 2022 tiedoilla ollen 50,6 
ktCO2e. Suurimpana päästölähteenä on maatalous ja seuraavaksi 
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suurimpana liikenne. Suurimmat positiiviset muutokset 
päästövähennyksissä on tulleet kulutussähkössä, jossa vähennystä on 
yhteensä 64,4 %. 
 

6. Työttömyyden kasvusta juhtuvien sakkomaksujun nousuun 
varautuminen 
 
Työmarkkinatuen kuntaosuuden osalta ei ole varauduttu kuntaosuuden 
kasvuun. Työllisyyspalveluissa on pyritty parantamaan 
pitkäaikaistyöttömien pääsyä työmarkkinoille ohjaamalla palveluihin ja 
koulutuksiin; palkkatukityöllistäminen, oppisopimuskouluttaminen, 
omaehtoiset opinnot, velvoitetyöllistäminen, työkokeilut. Yhteistyötä on 
tehty hyvinvointialueen terveys- ja kuntoutuspalveluiden sekä Kelan 
kanssa. Haastetta yhteistyölle ovat tuoneet hyvinvointialueen 
vaihtelevat ja ajoittain puutteelliset aikuissosiaalityön resurssit. 

 
7. Taloushallinnon ulkoistuksen kokemukset 

 
Kunnanhallitus päätti syksyllä 2023 ulkoistaa taloushallinnon palvelut 
Monetra Oulu Oy:lle vuoden 2024 alusta. Ulkoistaminen toteutettiin ns. 
As in -mallilla, missä aluksi Monetran työntekijät käyttävät Tyrnävän 
kunnan ohjelmistoja palvelun tuottamiseen. 
 
Ulkoistusta valmisteltiin intensiivisesti loppuvuoden 2023 aikana, mikä 
mahdollisti vastuun siirtämisen Monetralle vuodenvaihteessa. 
 
Ulkoistus on sujunut pääsääntöisesti suunnitelmien mukaisesti ilman 
isoja ongelmia. Ulkoistusta ohjaamaan on perustettu ohjausryhmä, joka 
valvoo ja ohjaa ulkoistuksen etenemistä, sekä myös 
talousprosessikohtaisia työryhmiä, joissa on tehty 
yksityiskohtaisempaa työtä ulkoistuksen toimivuuden varmistamiseksi. 
 
Kokonaisulkoistuksessa on otettu jo seuraava askel, missä Tyrnävän 
kunta siirtyy käyttämään Monetran omia järjestelmiä. Parhaillaan 
valmistellaan Monetran omien taloushallintajärjestelmien vaihtoa 
vuodenvaihteessa 2024/2025 sekä palkanlaskentajärjestelmien vaihtoa 
1.4.2025 alkaen. 
 

8. Kokonaisvaltaisen riskienhallintajärjestelmän puuttuminen 
 
Kunnassa on ollut pitkään käytössä viikoittain päivitettävä tilannekuva, 
millä pyritään havaitsemaan riskit ja ennaltaehkäisemään niitä. 
Tilannekuvalla vaikutetaan erityisesti operatiivisiin ja taloudellisiin 
riskeihin niitä pienentäen tai poistaen. Lisäksi vuosikello -suunnittelulla 
pyritään ennaltaehkäisemään taloudelliset- ja strategiset riskit, kuten 
myös vuosittain yksiköissä tehtävillä uhka-arvioilla ja 
turvallisuuskävelyillä ennaltaehkäistään erityisesti vahinko- ja 
taloudellisten riskien realisoituminen. 
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Osavuosiraportoinnin yhteydessä jokaiseen riskialueeseen pyritään 
reagoimaan ennaltaehkäisevästi tai pienentämään niitä. 
 
Kuluvan syksyn aikana laadittan erillinen riskiarvio-lomake, joka 
tuodaan talousarvion liitteeksi.  

 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Anttila Vesa 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus merkitsee lausunnon tiedoksi ja esittää edelleen 
valtuustolle lausunnon tiedoksi merkitsemistä. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 
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Lausunto arviointikertomuksessa 2023 esitetyistä toimenpiteistä / Sivistyslautakunta 
 
Sivistyslautakunta 22.08.2024 § 63  
  
 
 
Valmistelija Vt. sivistysjohtaja Teija Eskola p. 050 5148 673 

 
Tarkastuslautakunnan tehtävänä on kuntalain (410/2015) 122 §:n mukaan 
arvioida ovatko valtuuston asettamat toiminnalliset ja taloudelliset tavoitteet 
toteutuneet ja onko toiminta järjestetty tuloksellisella ja 
tarkoituksenmukaisella tavalla. Tarkastuslautakunnan arviointikertomus 
2023 on tuotu valtuustolle toimenpiteitä varten 10.6.2024 
 
Sivistyslautakunta vastaa tarkastuslautakunnan arviointikertomuksessa 
2023 esittämiin asioihin seuraavasti:  
 
1.Työhyvinvointikyselyn vastausprosentin parantaminen ja anonymiteetti 
 
Työhyvinvointikyselyyn vastaamista pyrittiin parantamaan mm. siten, että 
aikataulussa huomioitiin esihenkilöiden esittämät toiveet. Tällä ei ollut 
vaikuttavuutta vastaajien määrään. Kysely toteutettiin Kevan valmiilla 
kyselyllä. Kysely on anonyymi, tulokset saatiin osastoittain. Jatkossa 
tullaan edelleen panostamaan anonymiteetin osalta henkilöstön 
tiedottamiseen. Harkittavaksi tulee myös mahdollinen kannustin kyselyyn 
vastaavien osalta. Huomiona todetaan, että työhyvinvointikysely on 
henkilöstöhallinnon vastuulla ja siten kuuluu hallinto- ja kehittämisosaston 
alaisuuteen. 
 
2. Varhaiskasvatuksen rekrytointihaasteisiin vastaaminen uudella tavalla 
 
Varhaiskasvatuksessa on ollut rekrytointihaasteita erityisesti 
varhaiskasvatuksen opettajien osalta, mutta myös varhaiskasvatuksen 
lastenhoitajien osalta. Varhaiskasvatuksessa on kokeiltu rekrytointilisää ja 
vinkkipalkkiota, mutta niiden vaikuttavuus on ollut vähäistä. Järjestelyerillä 
on pystytty nostamaan varhaiskasvatuksen henkilöstön palkkausta, mikä 
on vaikuttanut rekrytointeihin ja epäpätevän henkilöstön määrä on 
vähentynyt merkittävästi.  
 
3. Koulupsykologien ja kuraattorien puuttuminen ja Pohteen ja kunnan 
välinen yhteistyö ja millä tavoin kunta pystyy vastaamaan tyrnäväläisten 
lasten ja nuorten avun ja tuen tarpeeseen 
 
Koulukuraattoritilanne on parantunut, mutta koulupsykologi puuttuu 
edelleen. Kunnan ja Pohteen yhteistyöryhmissä, mm. HYTE-, 
opiskelijahuolto, nuorten asioiden yhteistyöryhmä, tuodaan nuorten tarpeita 
esille toistuvasti ja pyritään löytämään yhteinen tilannekuva lasten ja 
nuorten avun ja tuen tarpeesta sekä toimintamalleista ja käytännöistä. 
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Tyrnävän kunta on vahvistanut nuorisotoimen toimintaa mm. hankkeiden 
kautta. Koulunuorisotyöhanke sai jatkopäätöksen syksystä -24 alkaen. 
 

Esittelijä Vt. Sivistysjohtaja Eskola Teija 
 

Päätösehdotus Sivistyslautakunta merkitsee lausunnon tiedoksi ja välittää sen edelleen 
kunnanhallitukselle ja valtuustolle tiedoksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 174    
18/00.04.00/2024    
 
Esittelijä Kunnanjohtaja Anttila Vesa 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus merkitsee lausunnon tiedoksi ja esittää edelleen 

valtuustolle lausunnon tiedoksi merkitsemistä. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 
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Lausunto arviointikertomuksessa 2023 esitetyistä toimenpiteistä / Tekninen lautakunta 
 
Tekninen lautakunta 03.09.2024 § 37  
  
 
 
Valmistelija Tekninen johtaja Hannu Komu, p. 040 544 0329 

 
Tarkastuslautakunnan tehtävänä on kuntalain (410/2015) 122 §:n mukaan 
arvioida ovatko valtuuston asettamat toiminnalliset ja taloudelliset tavoitteet 
toteutuneet ja onko toiminta järjestetty tuloksellisella ja 
tarkoituksenmukaisella tavalla. Tarkastuslautakunnan arviointikertomus 
2023 on tuotu valtuustolle toimenpiteitä varten 10.6.2024 
 
Tekninen lautakunta vastaa tarkastuslautakunnan arviointikertomuksessa 
2023 esittämiin asioihin seuraavasti: 
 
1. Kiinteistökannan realisointi, asunto-osakkeista luopuminen ja uusien 
hankkiminen? 
 
Vastaus: 
 
Tyrnävän kunnan kiinteistöjen salkutusta on päivitetty viimeksi vuonna 
2022, missä on määritelty myös kiinteistöt joista voidaan luopua.  
Kiinteistöjen kaupankäynti on ollut alueellamme ”jäissä”, joten ei ole ollut 
tarkoituksenmukaista laittaa kiinteistöjä myyntiin jos kauppa ei käy ja 
asunto-osakkeiden kirjanpitoarvo on suurempi mitä markkinoilta voi olettaa 
saavan.  

  
Korkotason lähdettyä nyt laskuun on oletettavaa, että kiinteistökaupat 
alueellamme vilkastuu. Loppu vuonna kilpailutetaan välittäjä ja laitetaan 
myyntiin asunto-osakkeita ja muitakin kiinteistöjä, jotka ovat meidän 
kiinteistöstrategiassa sellaisia mistä voidaan luopua.   
 
Uusia asunto-osakkeita ei kunnassamme tällä hetkellä ole tarjolla, mutta 
rakennusliikkeiden kanssa on käyty neuvotteluja mahdollisista kohteista, 
joista kunta voisi mahdollisuuksien mukaan ostaa osakkeita.   
 
2. Miten ostopalveluiden käytänteitä on kehitetty? 
 
Vastaus: 
 
Tiettyjen toimintojen osalta meillä on vuosisopimukset urakoitsijoiden 
kanssa, mutta näidenkin osalta on selvitys kesken voidaanko toiminnot 
suorittaa kustannustehokkaammin jos lisätään kunnan omaa resurssia. 
 
3. Pohteelle vuokratut kiinteistöt, onko tehty suunnitelmaa, jos 
vuokrasopimukset eivät jatku? 
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Vastaus: 
 
Hyvinvointialue ja kunta ovat tehneet sosiaali- ja terveydenhuollon sekä 
pelastustoimen käytössä olevien toimitilojen hallinnasta vuokrasopimuksen 
siten, että ne ovat voimassa 31.12 2025 asti. Hyvinvointialueella on oikeus 
pidentää vuokrasopimuksen voimassaoloa yhdellä vuodella ilmoittamalla 
siitä kunnalle viimeistään 12 kuukautta ennen vuokrasopimuksen 
voimassaoloajan päättymistä. 
 
Tilanne tällä hetkellä on, että hyvinvointialue ei ole ollut yhteydessä alueen 
kuntiin vuokrasopimusten jatkosta eikä myöskään vuoden option käytöstä, 
joten ei ole varmaa tietoa onko Tyrnävän kunnalla sellaisia kiinteistöjä 
joiden vuokrasopimukset eivät jatku.  
 
Kotolan osalta ollaan käyty alustavia suunnitelmia toisen toimijan kanssa, 
että voidaanko näitä tiloja hyödyntää, jos kiinteistö jää tyhjilleen vuoden 
2025 / 2026 jälkeen. 
 

Esittelijä Tekninen johtaja Komu Hannu 
 

Päätösehdotus Tekninen lautakunta merkitsee lausunnon tiedoksi ja välittää sen edelleen 
kunnanhallitukselle ja valtuustolle tiedoksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
 
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 175    
18/00.04.00/2024    
 
Esittelijä Kunnanjohtaja Anttila Vesa 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus merkitsee lausunnon tiedoksi ja esittää edelleen 

valtuustolle lausunnon tiedoksi merkitsemistä. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 
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Maakunnallisen liikennejärjestelmäsuunnitelman luonnoksen kommentit 
  
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 176    
21/00.05.01/2024    
 
 
Valmistelija Kehittämispäällikkö Janna Kumpula, puh. 040 162 6149 

 
 Pohjois-Pohjanmaan liitto on pyytänyt Tyrnävän kunnalta kommenttia 

päivitetyn maakunnallisen liikennejärjestelmäsuunnitelman luonnokseen 
30.9.2024 mennessä. Päivitetyssä suunnitelmassa on tarkasteltu edellisen, 
vuonna 2019 valmistuneen suunnitelman tavoitteita ja toimintalinjoja 
uudessa geopoliittisessa tilanteessa. Pohjois-Pohjanmaan 
liikennejärjestelmäsuunnitelmaa 2040 koskeva päivitys kokoaa 
ajankohtaiset näkemykset liikennejärjestelmän kehittämisetä ohjaavista 
tavoitteista, toimintalinjoista ja toimenpiteistä. Kommentteja pyydetään 
erityisesti valittuun asioiden tarkastelutasoon ja esitettyjen 
kärkitoimenpiteiden määrään liittyen. Lisäksi pyydetään ehdotuksia 
suunnittelun kautta edistettävistä asioista toimintalinjojen muut 
toimenpiteet -kohtiin liittyen. 
 

 Maakunnallisen liikennejärjestelmäsuunnitelman tarkoituksena on turvata 
Pohjois-Pohjanmaan elinvoima ja sen kehittyminen, saavutettavuus, 
osaavan työvoiman saatavuus ja varmistaa tuotannolliset investoinnit. 
Kommenttikierrokselle lähetetty raporttiluonnos on asiantuntijanäkemys 
Pohjois-Pohjanmaan liikennejärjestelmän nykytilasta, tavoitteista ja 
ehdotetuista toimenpiteistä. 
 

 Liite: Tyrnävän kunnan kommentit maakunnallisen 
liikennejärjestelmäsuunnitelman luonnokseen, luonnos 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Anttila Vesa 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus hyväksyy laaditun Tyrnävän kunnan kommentit 
maakunnallisen liikennejärjestelmäsuunnitelman luonnokseen annettavaksi 
Pohjois-Pohjanmaan liitolle. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 
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Lausuntopyyntö Pohjois-Pohjanmaan liiton talous- ja toimintasuunnitelmaluonnoksesta 
vuosille 2025–2027 
  
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 177    
298/00.05.00/2024    
 
 
Valmistelija Talous- ja hallintojohtaja Jarno Kilpinen, p. 040 4868 300 

 
Pohjois-Pohjanmaan liitto pyytää kuntien lausuntoa Pohjois-Pohjanmaan 
liiton talous- ja toimintasuunnitelmaluonnoksesta vuosille 2025–2027 
viimeistään 16.10.2024 mennessä. Kunnan näkemystä pyydetään 
strategisista ja toiminnalle asetetuista tavoitteista sekä talous- ja 
toimintasuunnitelman muusta sisällöstä. 
 
Toiminnan ja taloudensuunnittelun perustana on Pohjois-Pohjanmaan liiton 
vuodelle 2025-2025 määritetyt strategiset tavoitteet, jotka on konkretisoitu 
suunnittelukauden tavoitteiksi. Tavoitteiden toteutumista ja vaikuttavuutta 
mitataan strategisen tason mittareilla. Vuodelle 2025 asetettuja strategisia 
linjauksia ovat: maakunnan fyysinen ja digitaalinen saavutettavuus, 
kannattavan yritystoiminnan ja kilpailukyvyn edellytykset, Euroopan unionin 
pohjoisten alueiden painoarvo ja siihen kohdistuva säätely, kuntien 
elinvoimaisuus ja uudistuminen, tulevaisuuden rakenteita ja tiedolla johtaja, 
innostuneiden osaajien yhteisö.  
 
Toimintavuonna 2025 Pohjois-Pohjanmaan liitossa käynnistetään uuden 
maakuntaohjelman valmistelu vuosille 2026–2029. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Anttila Vesa 
 

Päätösehdotus Tyrnävän kunta toteaa, että vallitsevassa kuntataloustilanteessa on hyvä, 
että myös Pohjois-Pohjanmaan liiton talous- ja toimintasuunnitelma ohjaa 
liittoa osallistumaan osaltaan julkisen talouden tasapainottamistalkoisiin. 
Talous- ja toimintasuunnitelman sisältö sekä tavoitteet ovat relevantteja ja 
oikean suuntaisia.  
 
Kunnanhallitus merkitsee Pohjois-Pohjanmaan liiton talous- ja 
toimintasuunnitelman 2025-2027 ja talousarvion 2025 tiedoksi. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 
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Stipendihakemus / Karhumaa 
  
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 178    
292/02.05.01.02/2024    
 
 
Valmistelija Talous- ja hallintojohtaja Jarno Kilpinen puh. 040 4868 300. 

 
Sääntöjen mukaan Tyrnävän kunnan ja Tapani Töllin rahastoista voidaan 
myöntää stipendejä enintään 1/6 rahastojen pääomista. Tyrnävän kunnan 
stipendirahaston pääoma on 53 708,79 euroa, josta 1/6 on 8 951,47 euroa. 
Tapani Töllin rahaston pääoma on 9 850,94 euroa, josta 1/6 on 1 641,82 
euroa. Stipendien myöntämisperusteet molemmissa rahastoissa ovat 
samat. 
 
Stipendi voidaan myöntää tyrnäväläiselle tai tyrnäväläislähtöiselle 
henkilölle: 
- opinnäytteen tai tutkimustyön suorittamiseen, mikä mielellään kohdistuu 
Tyrnävän kuntaan tai millä katsotaan olevan huomattavaa merkitystä 
Tyrnävälle 
- esittävän taiteen tai kuvataiteen erityisistä ansioista. 
 
Aikaisemmin myönnettyjen stipendien suuruudet ovat olleet: 
- väitöskirja 1000 € 
- pro gradu 800 - 850 € 
- ammattikorkeakouluopintojen lopputyö 650 - 700 € 
- ammatillisen koulutuksen lopputyö 400 - 500 €. 
 
Esa-Matti Karhumaa on hakenut Tapani Tölli -stipendirahastosta stipendiä 
10.9.2024 saapuneella hakemuksellaan. Karhumaa on hakenut 700 euron 
suuruista stipendiä Lapin Ammattikorkeakoulun opinnäytetyölleen, minkä 
aiheena on Ulkoilureittisuunnitelman laatiminen – Case Tyrnävä. 
Karhumaan kotipaikka on Tyrnävä. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Anttila Vesa 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus myöntää Esa-Matti Karhumaalle 700 euron suuruisen 
stipendin Tapani Töllin rahastosta. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 
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Markkuun luontopolun Partion sillan kunnostus -hankkeen väliaikaisrahoitus / Markkuun 
Seudun kyläyhdistys ry 
  
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 179    
300/02.05.03/2024    
 
 
Valmistelija Talous- ja hallintojohtaja Jarno Kilpinen, p. 040 4868 300 
 
 Markkuun seudun kyläyhdistys ry hakee Tyrnävän kunnalta 

siltarahoituslainaa 6.820 euroa Markkuun luontopolun Partion sillan 
kunnostus -hankkeen väliaikaisrahoitukseksi. Pohjois-Pohjanmaan ELY-
keskus on myöntänyt 12.9.2024 hanketukea Markkuun seudun 
kyläyhdistykselle 6.820 euroa (päätös nro 428861). Siltarahoituksella 
rahoitetaan hankkeen toteuttaminen johtuen hanketuen 
maksatushakemusten käsittely- ja maksuajasta. Saatu siltarahoituslaina 
maksetaan pois kahden viikon kuluessa siitä, kun rahoittaja on maksanut 
haetun tuen kyläyhdistyksen tilille. Rahoituspäätöksen mukaan hanke on 
toteutettava 30.11.2025 mennessä. 

 
Vuoden 2024 talousarviossa ei ole varattu tarvittavia määrärahoja 
antolainainan antamiseksi. Valtuuston 8.4.2024 hyväksymän 
talousarviomuutoksen jälkeen antolainauksen muutoksiin on varattu 120 
000 euron määräraha. Tästä määrärahasta kunnanhallitus on myöntänyt 
54 355,60 euroa. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Anttila Vesa 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus myöntää Markkuun seudun kyläyhdistykselle 6.820 euron 
siltarahoituslainan. 
 
Väliaikaisesta lainasta laaditaan velkakirja. Laina tulee maksaa takaisin 
viimeistään kahden viikon kuluessa siitä, kun rahoittaja on maksanut 
haetun tuen kyläyhdistyksen tilille. Kyseessä on hankkeen toteuttamiseen 
tarkoitettu väliaikaisrahoitus ja huomioiden hankkeen yleishyödyllisyys, 
laina-aika sekä ELY-keskuksen myöntämä tuki, lainalle ei makseta 
sovittuna laina-aikana korkoa. Vastuuvakuutta ei myöskään em. syistä 
vaadita. 

 
Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 
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Talousarviomuutos 2024 
  
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 180    
342/02.02.00/2023    
 
 
Valmistelija Talous- ja hallintojohtaja Jarno Kilpinen, p. 040 4868 300 
 

Tyrnävän kunnan 100%:sti omistama tytäryhtiö Tyrnävän Kehitys Oy on 
käynnistänyt hankkeen yritystoimitilojen rakentamiseksi kunnan alueelle. 
Hankkeen tämän hetkisten suunnitelmien mukaan yhtiö perustaisi 
kiinteistöosakeyhtiön, joka rakennuttaisi noin 300 neliön rakennuksen, 
missä olisi toimitilat seitsemälle eri toimijalle. Kehitysyhtiön tarkoituksena 
on myydä näistä toimitiloista kuusi ulkopuolisille toimijoille ja jättää yksi 
osake itselleen vuokrattavaksi eteenpäin. 
 
Tämän hetkisen kustannusarvion mukaan kyseisen rakennuksen 
rakennuskustannukset ovat noin 500 000 euroa.  
 
Rakennushanke aloitetaan, kun noin 60% perustettavan 
kiinteistöosakeyhtiön osakkeista on myyty ulkopuolisille toimijoille. 
 
Täten kehitysyhtiön osuuden sekä hankkeen käynnistämisvaiheessa vielä 
myymättä olevien osakkeiden rahoitustarve on noin 200 000 euroa. Mikäli 
hanke toteutuu ja mikäli kunta rahoittaa hankkeen myymättä olevien 
osakkeiden osalta, lyhentää kehitysyhtiö nostamaansa lainaa myytyjen 
osakkeiden maksujen mukaisesti. 
 
Vuoden 2024 talousarviossa ei ole varattu tarvittavia määrärahoja 
antolainainan antamiseksi. Valtuuston 8.4.2024 hyväksymän 
talousarviomuutoksen jälkeen antolainauksen muutoksiin on varattu 
120 000 euron määräraha. Tästä määrärahasta kunnanhallitus on 
myöntänyt 54 355,60 euroa.  
 

Esittelijä Talous- ja hallintojohtaja Kilpinen Jarno 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus esittää kunnanvaltuustolle, että se lisää talousarvion 2024 
rahoituslaskelmassa antolainauksen muutos kohdan määrärahoja 200.000 
eurolla 320.000 euroon sekä lisää lainanottovaltuutta 200.000 eurolla 
12.300.000 euroon. 
 

Päätös Kunnanjohtaja Vesa Anttila ja hallituksen puheenjohtaja Annukka Suotula 
ilmoittivat olevansa esteellisiä ja poistuivat kokouksesta klo 19.34 ennen 
asian käsittelyn aloittamista. 
 
Maarit Matinolli siirtyi kokouksen puheenjohtajaksi klo 19.34. 
 
Päätösehdotus hyväksyttiin. 
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Anttila ja Suotula palasivat kokoukseen klo 19.37 asian käsittelyn ja 
päättämisen jälkeen. 
 
Suotula palasi kokouksen puheenjohtajaksi klo 19.37. 
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Alue- ja kuntavaalit 2025 
  
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 181    
155/00.00.00.00/2024    
 
 
Valmistelija Talous- ja hallintojohtaja Jarno Kilpinen, p. 040 4868 300 

 
Oikeusministeriö on 16.9.2024 lähettänyt liitteenä olevan kirjeen otsikolla 
”Vuoden 2025 alue- ja kuntavaalit: Äänestyspaikkojen määrääminen 
ja niistä ilmoittaminen, vaalitietojärjestelmän käyttö, 
vaalimateriaali, vaalikoulutus ym.” 
 
Viestissä oikeusministeriö pyytää kunnanhallitusta saattamaan kirjeen 
keskusvaalilautakunnan tietoon. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Anttila Vesa 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus saattaa liitteenä olevan oikeusministeriön lähettämän 
kirjeen keskusvaalilautakunnan tietoon. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 
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Ilmoitusasiat ja muut mahdolliset asiat 
  
Kunnanhallitus 30.09.2024 § 182  

    
 
Kunnanhallituksen tietoon saatetaan seuraavat asiat: 
 
Oikeusministeriö 
- päätös 20.9.2024 / Europarlamenttivaalit 2024; Kunnille suoritettava 
kertakorvaus vaalimenoista 
 
Pohjois-Pohjanmaan liitto 
- maakuntahallituksen 17.9.2024 kokoustiedote 

    
 

Päätös Ilmoitusasiat merkittiin tiedoksi.  
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Muutoksenhakuohje koskee pykäliä: § 168, § 169, § 170, § 171, § 173, § 174, § 175, § 
180, § 181, § 182 

 

Muutoksenhakukielto 

Päätökseen, joka koskee vain asian valmistelua tai täytäntöönpanoa, ei saa 
kuntalain 136 §:n mukaan hakea muutosta.
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Muutoksenhakuohje koskee pykäliä: § 172, § 176, § 177, § 178, § 179 
 
OIKAISUVAATIMUSOHJEET 
 

Tähän päätökseen tyytymätön voi tehdä kirjallisen oikaisuvaatimuksen. 
Päätökseen ei saa hakea muutosta valittamalla tuomioistuimeen. 

 
Oikaisuvaatimusoikeus 

Oikaisuvaatimuksen saa tehdä: 
 

• se, johon päätös on kohdistettu tai jonka oikeuteen, velvollisuuteen 
tai etuun päätös välittömästi vaikuttaa (asianosainen), sekä 

 
• kunnan jäsen. 

 
Oikaisuvaatimusaika 

Oikaisuvaatimus on tehtävä 14 päivän kuluessa päätöksen 
tiedoksisaannista. 
 
Oikaisuvaatimus on toimitettava Tyrnävän kunnan kirjaamoon 
määräajan viimeisenä päivänä ennen kirjaamon aukioloajan 
päättymistä.  

 
Asianosaisen katsotaan saaneen päätöksestä tiedon, jollei muuta 
näytetä, seitsemän päivän kuluttua kirjeen lähettämisestä. Käytettäessä 
tavallista sähköistä tiedoksiantoa asianosaisen katsotaan saaneen 
päätöksestä tiedon, jollei muuta näytetä, kolmantena päivänä viestin 
lähettämisestä.  
 
Kunnan jäsenen katsotaan saaneen päätöksestä tiedon seitsemän 
päivän kuluttua siitä, kun pöytäkirja on nähtävänä yleisessä 
tietoverkossa.  

 
Tiedoksisaantipäivää ei lueta oikaisuvaatimusaikaan. Jos 
oikaisuvaatimusajan viimeinen päivä on pyhäpäivä, itsenäisyyspäivä, 
vapunpäivä, joulu- tai juhannusaatto tai arkilauantai, saa 
oikaisuvaatimuksen tehdä ensimmäisenä arkipäivänä sen jälkeen. 
 

Oikaisuvaatimusviranomainen 
Viranomainen, jolle oikaisuvaatimus tehdään, on  
 
Tyrnävän kunta / kunnanhallitus 
 
Kirjaamon yhteystiedot: Tyrnävän kunta 
 
Postiosoite: Kunnankuja 4, 91800 TYRNÄVÄ  
Käyntiosoite: Kunnankuja 4  
Sähköpostiosoite: kunta@tyrnava.fi  
Faksinumero: -  
Puhelinnumero: 050 360 2302   
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Kunnanhallitus    

 

 
Kirjaamon aukioloaika on maanantaista perjantaihin klo 8 - 15. 
 

Oikaisuvaatimuksen muoto ja sisältö 
 

Oikaisuvaatimus on tehtävä kirjallisesti. Myös sähköinen asiakirja 
täyttää vaatimuksen kirjallisesta muodosta. 

 
Oikaisuvaatimuksessa on ilmoitettava: 

 
• päätös, johon haetaan oikaisua 
• miten päätöstä halutaan oikaistavaksi 
• millä perusteella oikaisua vaaditaan. 

 
Oikaisuvaatimuksessa on lisäksi ilmoitettava tekijän nimi, kotikunta, 
postiosoite ja puhelinnumero.  
 
Jos oikaisuvaatimuspäätös voidaan antaa tiedoksi sähköisenä viestinä, 
yhteystietona pyydetään ilmoittamaan myös sähköpostiosoite. 
 

Pöytäkirja 
 

Päätöstä koskevia pöytäkirjan otteita ja liitteitä voi pyytää Tyrnävän 
kunnan kirjaamosta. 
 
 


